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Journal's website : http://www.editions-utopia.org/Information for authors : http://www.editions-utopia.org/proposer-un-manuscrit/Présentation de l'éditeurOriginal language : 
Les Éditions Utopia éditent des manuscrits issus de collectifs proches des réflexions du mouvement Utopia, qui vise à élaborer un projet de société solidaire et convivial, écologiquement soutenable et dont l’objectif est le Buen Vivir. La ligne éditoriale est profondément ancrée dans l’écologie politique et l’altermondialisme. Utopia ne publie pas d'ouvrage d'auteur individuel s'il n'est pas porté par un collectif, un mouvement ou une association.
Other language : 
Utopia publishes manuscripts by collectives that are close to the thinking of the Utopia movement, which aims to develop an ecologically sustainable project for a society based on solidarity and conviviality, with Buen Vivir as its goal. The editorial line is deeply rooted in political ecology and alterglobalism. Utopia does not publish works by individual authors unless they are supported by a collective, movement or association.
Topics : AgricultureEconomics, sociology, developmentEnvironment, natural resourcesBook types : MonographiesPublication languages : FrenchReadership : General publicDistribution formats : Hard copy, EbookOpen access : Open access possibleInformations généralesOther names of the publisher : Editions Utopia
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